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1. Fælles møde mellem Hee og Tim Skolebestyrelser 

Overordnet handler mødet jo om samarbejdet mellem Hee og Tim. 

Så de punkter vi gerne vil drøfte er: 

• Hvordan får vi skabt større interesse for Tim Skole 
• Fagdag/infodag på Tim Skole for 6. klasse 
• Fællesarrangementer 
• Samarbejde på tværs 
• Opstart 7. klasse 
• Venskabsklasser 
• Fælles klub tilbud 

               Vi havde en virkelig god snak om det og vi har et fælles ønske om, at fortsætte det samarbejde   
               vi allerede har mellem os som grundskole og Tim som vores overbygningsskole, men også  
               udbygge det med flere fælles tiltag og fællesarrangementer og gerne længere ned i klasserne,     
              så eleverne får lært hinanden at kende tidligere, samt at deres forældre bliver opmærksomme  
               på, at Tim er vores overbygningsskole og hvad de har at tilbyde. 
               Der var fra Skolebestyrelsen i Hee et ønske om mere oplysning/information fra Tim skole i  
               forhold til Hee skole, så det blev mere synligt, hvad der sket på Tim skole. Fx via fælles  
               facebook opslag – de kan sende til Anders eller få Tina til at lave opslag, der vil kunne ses i Hee. 
               Vi vil derfor også se på hvilke muligheder der ligger i forhold til at lave venskabsklasser,  
               Anders og Jakob vil snakke sammen om et oplæg. 
               Vi evaluerede også kort opstart i 7. kl. og de udfordringer, der havde været, men at det er  
               noget, der nu er løst, så man ser fremad. 
               Klubtilbud, har tidligere været vendt, men med de skoledage vi havde i Hee var det ikke så  
               aktuelt pga. pris, transport mv., det kan være, at de kortere dage åbner op for, at det kan blive  
               lettere, men det må vi se. 
               Infodagen i Tim er en fælles samarbejds- og undervisnings-dag og derfor obligatorisk indtil  
               forældre infodelen. Derfor deltager der også en lærer fra skolen indtil 16.30. Det bliver en  
               anden end Thyra. Vi ved pt. ikke, hvem vi sender afsted. Det afklares onsdag.  

 
2. Meddelelser fra: 

• Elevråd – Else var syg, derfor intet fra elevrådet. 

• Formand - Der er oprettet en fælles gruppe på ? Aula/facebook i forhold til folkeskolernes 

samråd, så man kan erfaringsudveksle eller stille spørgsmål ind i gruppen. 

Mødenavn 

Skolebestyrelsesmøde - Fælles med Tim 
Mødedato 

Mandag d. 22.01. 2024 
 
Mødetid 

Kl. 19.00 – 21.00 
Mødested 

Personalerummet på Tim Skole, vi låner et lokale deroppe til den sidste del af mødet, 
hvor vi er os selv. 1. time med Tim og ca. 1 time til os selv. 
Deltagere 

Afbud fra Else pga. sygdom, Afbud fra Marie og Line 
Bemærkninger 

Tim Skole sørger for kaffe 

Hee Skole og SFO 

Agersbækvej 13-15, Hee 

6950 Ringkøbing 

Telefon:  

99742070/ 30 57 02 13 

Mail: heeskole@rksk.dk 

Web: hee-skole.dk 

 



 

  

• Skoleleder 

a. Åbent hus for kommende Børnehaveklasseelever – Vi havde to rigtigt gode 

arrangementer og mange tak for lån af børn og jer selv som rundvisere. 

Ønske om at der i præsentationen PP næste år, er et punkt, hvor Skolebestyrelsen er på 

til kort at fortælle om deres arbejde. 

b. Tilbud om deltagelse af et eller to medlemmer fra skolebestyrelsen i 

skoleudviklingssamtalen d. 21.2 kl. 15.15 til 17.15.  

Det er med konsulenter fra forvaltningen, (Jesper), Troels, Distriktsleder, Line, 

(SFO), Joan (TR), nogle skoler vælger at have flere med, men vi nøjes med 3, så 

stor en skole er vi jo heller ikke. 

På mødet gennemgås de data, der er på skolen, elevfravær, nationale test mv, og 

skoleudviklingssamtalerne er det, der har erstattet kvalitetsrapporterne. 

Pt. kan Trine og Line deltage 

• SFO – Bodil er fortsat sygemeldt i forhold til skolen, men deltidssygemeldt i Børnehus og 
SFO, og hjælper m. møder mv.  

• Medarbejdere – Thyra er langtidssygemeldt i 6- 7 uger efter brud på bækken. Vi har fået 
en vikar ind, der hedder Hanne.  

• Støtteforening - Intet nyt. 
 

3.  Økonomi – intet nyt.  
 

4. Skolebestyrelsesvalg 2024 – hvordan hverver vi nye bestyrelsesmedlemmer – Der er 

enighed om, at vi skal rundt og spørge. Anders skriver vores forslag i beskedtråden til dette 

referat på aula.  Til vores møde i marts har Anders et oplæg klar i forhold til tidsplanen, jf. de 

tidsfrister, der i styrelsesvedtægten.  I forhold til hvem der er på valg, så sender jeg den 

oversigt, som vi lavede efter valget, og som er lagt op i E-doc. Se bilag. 

 

5. Notat til kommunalbestyrelsen i forhold til, at Hee skole benytter sig af §16 stk. B, hvor 

skoledagen forkortes, for at sikre, at vi kan have to-lærer ordning fortsat, selvom vi skal spare 

100.000,-kr.  

• Skolebestyrelsen for Hee skole har i forhold til planlægningen af skoleåret 2024-25 

vedtaget, at Hee skole benytter sig af §16 stk. B, hvor skoledagen forkortes ved, at vi 

har færre uuv-timer for at sikre, at vi kan have to-lærer ordning fortsat, selvom vi skal 

spare 100.000,-kr.  

 

6. Fast punkt – I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad der var af tanker 

bag ordene.   

• Budget opfølgning – skoleplan – såfremt den er vedtaget 

• Principper for gode overgange på Hee skole 

• Trivselspolitik 

• Indskrivningsarrangement i uge 3 – er afholdt se evaluering ovenfor.  

Dette punkt blev udsat til mødet i marts. 

 

7. Evt.  

Der var mange afbud til næste møde og derfor valgte vi at aflyse det, og så til gengæld udvide 

marts mødet, der jo er fælles med børnehusenes bestyrelser.  



 

  

Dette møde vil vi indlede tidligere kl. 18.00, men med smørrebrød, så vi kan holde et evt. lidt 

længere møde. Anders sørger for smørrebrød. 

Fællesdelen med børnehusene vil ligge i deres fælles del kl. 19.00 -20.00.  

Ønsker til punkter til fællesmødet med børnehusene. 

• Vi fortsættermed visionen Mere helhed i Helheden Hee-No – Børnebroen Hee-No, jf. fx 

vores fælles møde med Børnesporet i faster og de ideer vi fik der. 

• Fx den multikulturelle dag på tværs i hele Børnebroen Hee-No. 

• Vi vil også gerne fortælle om det fælles projekt - Vennevigtig 

• Men kom gerne med flere ideer til det fælles møde. 

 


